
Fråga

  

Utbyte av farthinder vid akutmottagningen i 
Malmö 

Jag har under lång tid noterat att på Carl Gustafs väg i höjd med akutmottagningen finns ett 
upphöjt farthinder. Det sista en sjuk och skadad passagerare med brutet lårben på väg i 
ambulans till sjukhuset är detta farthinder. Samtidigt noterar jag att på såväl Mariedalsvägen 
som på Galgbacksvägen i Oxie finns farthinder som mekaniskt reagerar om man har fel 
hastighet och som bara straffar bilister som kör för fort. För att underlätta för 
ambulansföraren att ta sig fram så fort som möjligt men framförallt för att göra resan för den 
sjuke och skadade passageraren bättre borde ett mekaniskt hinder med någon form av 
sändare i utryckningsfordon som neutraliserar funktionen på farthindret installeras istället för 
dagens upphöjda farthinder.  

Med anledning av ovan vill jag fråga trafikansvarigt kommunalråd 
Andreas Schönström (S) följande:  

– Avser Tekniska nämnden att byta ut farthindret utanför akutmottagningen mot en mekanisk 
variant som inte straffar ambulanser med patienter på väg in mot vård? 
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